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Dagsorden skolebestyrelsen på Klostermarksskolen torsdag den 29. februar kl. 17.15-20.15 
Der serveres en let anretning ved mødets start 

Mødeleder: Signe 
Referent:  Rikke 
    Kl. Punkt Referat Handling 
1 17.15 Godkendelse af dagsorden  Dagsordenen er godkendt  
2 17.20 Orienteringer  Meddelelser  

 Formanden 
 Skoleledelsen 

Ift. overgrebssager lignende Borup-sagen. Roskilde 
Kommune har beredskabsplan. Ligeledes arbejdes der 
efter Roskilde Modellen, som er direkte 
handlingsorienteret i forhold til forskellige typer af 
sager. Der er ikke skrevet ud på AULA, da det kan 
skabe uro. 
 
Trivselsdag i morgen d. 1. marts. Afholdes som 
venskabsklassedag. Der er planlagt forskellige 
aktiviteter der er fællesskabsorienterede og styrker 
trivslen. 

Beredskabsplanen 
sendes til SKB 



 

 

 
Der har været afholdt temadag med skolens ansatte 
vedr. skolefravær og trivsel. Oplæg fra Gro Emmertsen 
ift. skolens opmærksomhedspunkter i forbindelse med 
højt fravær og skolevægring, både forebyggende og 
handlinger. 
 
KLM er gået videre i skolefodboldturneringen, og er i 
kvartfinalen. Det er både drenge og piger, og det er 
historisk. 
 

 Medarbejder repræsentanter  
Arbejdet med at modtage nye børn er begyndt. 
 
Der er afprøvning af nye skærme i udskolingen. Nu er 
der fortrinsvis projektorer og smartboards. 
Der er nedsat en gruppe, der tager stilling til, hvad 
skolen har brug for. 
Det er for hele skolen. 
 

 Elevrådet 



 

 

I indskolingen arbejder de med at rydde op efter sig 
selv, og det lille elevråd har været rundt i alle klasser, 
og de har hængt plakater op. 
Det lille elevråd arbejder også med toilethygiejne, og 
der har også været oplysning i klasserne. 
 
Mellemtrinnet har aftalt, at eleverne må være inde i 10-
pause. Når man er inde, kan man spille brætspil eller 
sidde i kantineområdet og snakke. Man må ikke bruge 
PC’er. 
 
I udskolingen arbejder de med at rykke motionsdagen 
til torsdag aften og holde fri fredag. 
Bedre oprydning i glasgangen. 
 

 Andre 
 
 

3 17.30 Fortsættelse fra sidste 
møde.  
Princip for skolens arbejde 

 Principiel drøftelse af indhold 
SKB’s brainstorm 

o Tryghed og tillid 
o Rammer 

UDGÅR – rykkes til 
næste møde 
 



 

 

med elevernes udvikling i 
skolens faglige- og 
sociale fællesskaber  

o Progression 
o Tryghed og fællesskaber 
o Faglige udvikling fra mellemtrin til udskoling – 

Forberedelse af elever 
o Barnets perspektiv – Barnets egen oplevelse af, 

hvad der skal til for at udvikle sig – Forstår børn og 
voksne det samme? Hvad er betydningsfuldt for 
barnet? 

o Kreative og praksisnære læringsrum 
o Musik og kreativitet – noget der binder fællesskaber 

sammen 
o Sammenhæng i overgange 
o Dækker hele skolens virke – meget stort tema 
o Skole/hjem-samarbejde ift. sociale fællesskaber 
o Grundsubstans ift. skolens kerneopgave. Synet på 

skolens opgave. Legende tilgang, det skal være 
sjovt at gå i skole, hvor det er tilpasset de enkelte 
årgange 

o Motivation og meningsfuldhed 
 

 



 

 

4 18.20 Redegørelse for skolens 
afvikling af terminsprøver 
samt drøftelse heraf 

Terminsprøverne er afholdt i klasselokalerne. I år var der ikke 
nye prøver i matematik, og det viste sig, at de havde haft 
prøven i undervisningen. 
Formålet med at eleverne sidder i klasselokalerne er tryghed 
for eleverne samt hensyn til de andre elever i udskolingen, der 
dermed ikke bliver forstyrret af terminsprøverne, ligesom det er 
et stort setup, hvis det skal være præcis som sommerens 
prøver. 
Det er ligeledes en forberedelse for skolen frem til sommerens 
prøver. 
En udfordring har været en lærer, der blev syg på dagen, samt 
tilsynspersonalet, der ikke var klædt godt nok på. Eksempelvis 
lærere, der ikke er sat ind i prøvevejledningerne. 
Det er planen, at det tages op, hvor mange prøver, eleverne 
skal op i. 
 
En forælder oplevede udfordringer til terminsprøverne i år, og 
taler for, at terminsprøverne ligner sommerens prøver så meget 
som muligt. Der manglede kommunikation til for børn og 
forældre. 
Det har ikke været oplevet på samme måde for alle. 

Punktet sættes på 
igen efter 
sommerferien. 



 

 

Det udtrykkes, at det er mange dage at bruge på 
terminsprøver. 
 
Skolens mål er at give eleverne en god oplevelse, og give 
eleverne en god forberedelse. 
Skolen vil genbesøge formen på terminsprøverne, og der 
evalueres på året terminsprøver. 
 

 18.35 Pause   
5 18.50 Præsentation og beslutning 

af timefordelingsplanen 
 

Timefordelingsplanen præsenteres. 
Eneste større ændring er, at 7.årg. ikke har madkundskab, og 
disse timer er lagt som understøttende undervisning/pause. 
Den understøttende undervisning planlægges på KLM som 2-
voksen timer. 
Det drøftes om svømning på 4. årg. skal placeres i stedet for 
idræt, så timetallet bliver mindre. 
Mulighed for at have svømning et halvt år på 4. årg. og 5. årg., 
så timetallet kan nedsættes med 1 lektion om ugen. Skolen 
tager en beslutning om dette. 
Skolebestyrelsen vedtager at §16b og §16d fortsat anvendes til 
kommende skoleår.   

Godkendt af SKB. 



 

 

6 19.00 Redegørelse for beslutning 
om online-undervisning for 
udskolingen den 29. januar 

Denne dag hele blev hele udskolingen, undtagen to klasser, 
sendt hjem til online undervisning. 
Eleverne blev sendt hjem pga. meget lav temperatur (målt 11 
grader) klasselokalerne pga. strømsvigt fredagen før, så 
reguleringen ikke virkede. 
Dette er naturligvis en nødsituation, og der blev kommunikeret 
til forældrene via AULA. 

 

7 19.10 Præsentation og beslutning 
af budget 2024 
 

Skolens budget præsenteres. 
Ift. vidtgående specialundervisning er der et udmeldt budget, 
men det er nødvendigt at budgettere med mere på baggrund af 
de børn, vi har i vidtgående specialundervisning. Hertil kommer 
skolestartere og nuværende elever som har behov for 
vidtgående specialundervisning. 
 
Roskilde Kommunes udmelding er, at der skal rummes flere 
børn i almenområdet. 
Jo flere børn, vi selv inkluderer, des flere ressourcer kan vi selv 
købe ind. 
 
Der er budgetteret med et lidt lavere budget til timeansatte. 

 



 

 

Der er overvejelser om, hvordan eksempelvis 2-voksen timer 
skal bruges i vikarpåsætningen, samt muligheden for at sende 
udskolingselever hjem i yderlektioner. 
 
Der er ændringer i proceduren vedr. køb af ydelser fra Klub, 
hvilket giver en mindre udgift til dette. 
 
Der er afsat færre penge af til inventar og større indkøb. 
 
Der er afsat 1,6 mio. til styrkelse af almenområdet, og skolen 
laver forskellige indsatser. 
 
Der budgetteres med et merforbrug på ca. kr. 500.000,- 
 
Kommentar: 
Ærgerligt at der er midler fra de 1,6 mio., der bruges på 
eksempelvis mellemformer, læringscenter osv. 

- Alternativet er besparelser eller nedlæggelser helt eller 
delvist på disse områder. 

 
Budgettet godkendes af SKB med ovenstående bemærkning. 
 



 

 

SFO’s budget præsenteres og godkendes af SKB. 
 

8 19.25 Forældrearrangementer i 
2024  
 

Præsentation af muligheder og pris. 
De forslag, som fremkom ved sidste møde, har Kasper 
undersøgt priser på. Alle forslag er i den dyre ende, hvis KLM 
selv skal stå for arrangementerne. 
 
Forældrearrangementerne bør tænkes ind i skolens 
udviklingsplan, så det hænger sammen med den øvrige 
kompetenceudvikling.  
 
Vi afventer at planlægge forældrearrangementer, og det tages 
op senere. 
 

 

9 19.40 Valg til bestyrelsen 
 

Mette, Louise, Helle og Klaus (Chris) er på valg. 
Der skal nedsættes en valgbestyrelse: Kasper, Signe og 
Mikkel. Jeppe Trolle er repræsentant for Kommunalbestyrelsen. 
 
Valgmødet fastsættes til torsdag d. 23. maj kl. 17.00. 
 

Kasper kontakter 
Jeppe og Mikkel ift. 
den 23. maj kl. 17.00 

10 19.55 Tilsyn med skolens drift Er der områder vi som bestyrelse særligt ønsker tilsyn med? 
 

UDGÅR - Rykkes til 
næste møde 



 

 

 

11 20.10 Eventuelt  SKB mødet d. 3. april flyttes til tirsdag d. 23. april. 
 Forespørgsel om køleskabe i indskolingen – 

henvendelse fra 0C. 
o Hygiejne 
o Strøm 
o Ro frem for kaos 
o Forslag til at have køleelement i madpakken 

 

 


